



通告號碼：2025/26-204

徵收特定用途費用

各位家長：

本校一直致力為學生提供優質學習環境。然而，受教育局持續削減撥款及通脹影響，學校在日常營運及設備保養上面臨前所未有的財政壓力。過去多年，相關開支一直由學校儲備承擔，但現時儲備已接近耗盡，若情況持續，將直接影響學生學習活動及校園設施的質素。

為維持課室舒適的學習環境，全校水冷式空調系統必須定期進行專業維修及清洗，開支龐大。為確保校園設施能持續正常運作，學校必須恢復向家長徵收特定用途費，以確保教學環境不受影響。

根據教育局資助條款，教育局批准學校每年可向學生收取不多於港幣 470 元作為「特定用途」費用。經校方審慎考慮後，擬於下學年起，向每名學生每年收取港幣 400 元正，用於學生學習設備和設施維修保養等相關支出。

學校深明每一分資源均來自家長的辛勤付出，因此我們承諾會審慎運用每項收費，確保款項全數用於提升維護有利學習的校園環境和質素。

懇請各位家長理解和支持，與學校共同守護學生的學習環境。如有任何問題，歡迎致電本校 2323 1741 查詢。

敬祝
安康！

校長
談國軒

二零二六年七月八日



Circular No.: 2025/26-204

8 July 2026

Collection of Fee for Specific Purposes

Dear Parents,

Our school has always been committed to providing a high-quality learning environment for our students. However, due to ongoing funding cuts from the Education Bureau (EDB) and the impact of inflation, the school is currently facing unprecedented financial pressure regarding daily operations and equipment maintenance. For many years, these related expenses have been covered by the school's reserves; however, these reserves are now nearly exhausted. If this situation continues, it will directly affect the quality of student learning activities and campus facilities.

To maintain a comfortable learning environment in our classrooms, the school's water-cooling air conditioning system requires regular professional maintenance and cleaning, which involves significant expenditure. To ensure that campus facilities continue to operate properly and that the teaching environment remains unaffected, the school must reinstate the collection of the "Fee for Specific Purposes" from parents.

According to the EDB's terms of subsidy, schools are authorized to collect an annual "Fee for Specific Purposes" of no more than HK\$470 per student. After careful consideration, the school proposes to charge HK\$400 per student per year, starting from the next school year. These funds will be used for the maintenance of student learning equipment, facility repairs, and other related expenses.

We fully understand that every cent represents the hard work of our parents. Therefore, we pledge to utilize these resources with utmost prudence, ensuring that the entire amount collected is dedicated to maintaining and enhancing a campus environment that is conducive to high-quality learning.

We earnestly seek your understanding and support as we work together to safeguard our students' learning environment. Should you have any inquiries, please feel free to contact the school at 2323 1741.

Thank you for your kind attention.

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin
Principal